



Phase Three of MMW Library Spatial Reorganization 蒙民偉圖書館空間改善工程第三期

Phase Three of the Mong Man Wai Library Spatial Reorganization Project will start on Tuesday, 9 June 2015, and will be completed in early September 2015. **The main entrance area on G/F, the whole 3/F and the main staircase** of the Library Building will be closed for construction work. Please use the entrance and exit at the 7 x 24 Learning Centre to enter or to leave the Library, and use Lifts No. 8 and 9 to access all library floors during the construction period.

A few temporary arrangements have to be made in order to vacate the whole 3/F and the main entrance area on G/F for construction work. Central Teaching Resources Collection, Kindergarten and Primary Model Libraries items originally located on 3/F have been relocated to G/F next to the Circulation Counter. School Textbook Collections, Current and Bound Serials, Media Resources Collection, Microforms and media viewing equipment have been relocated to 4/F. Information services will be provided at the Circulation Counter on G/F. Print-N-Go stations currently installed near the main entrance on G/F will also be relocated to the window side facing Block D1 on G/F.

When Phase Three is completed in early September, a new Main Entrance, a new Information Counter, a “Creative Lab” equipped with 3D printer, laser cutter and A1-size printer, as well as 24 additional PCs will be set up on G/F. A “Media Production Lab” equipped with Mac Pros, high-end PCs and 4K video production facilities, a “Mini Theatre” supporting HD video viewing and production, a “Language Learning Room” together with the complete Media Resources Collection will be set up on the new 3/F. The balconies on 1/F and 2/F facing the Central Plaza will also be sealed by glass partitions for better sound insulation and air-conditioning.

We understand that the closure of the main entrance and the main staircase as well as other construction works will inevitably cause disturbance to our users. The Library and the Estates Office will take all measures to minimize the impacts during the construction period. Please accept our apology for any inconvenience thus caused. For details of the project and relocation of library materials, please contact Library Information Counter at 2948-6653. Highlights and phasing of the project can also be found at <http://www.lib.ied.edu.hk/info/about/spatial.html>.

蒙民偉圖書館空間改善工程第三期將於2015年6月9日星期二展開，預計於2015年9月初完成。圖書館**地下主入口範圍、三樓全層以及主樓梯**將會全面封閉，在施工期間請使用7 x 24研習中心的出入口進出圖書館，並利用8號及9號電梯上落圖書館各樓層。

為了空出三樓全層和地下主入口範圍以進行工程，我們須作出一些臨時安排。原本存放在三樓的中央教學資料和幼稚園及小學示範圖書館藏書，已被遷移至地下流通服務台旁的臨時位置。學校教科書、即期刊物、期刊合訂本、媒體資料、縮微資料和視聽器材則已被移至四樓。諮詢服務將轉移至地下流通服務台，而主入口附近的Print-N-Go工作站亦會被搬至近D1座的窗旁位置。

當第三期工程於9月初完成之後，圖書館地下將會有全新的出入口、全新的諮詢服務台、一個設有3D打印機、雷射切割機和A1大幅打印機的「創作坊」，以及額外24台新電腦。全新的三樓將會設有提供了Mac Pro、高端個人電腦和4K視訊製作設備的「媒體製作坊」、一個提供高清視聽及製作設施的「迷你劇院」、一間「語言學習室」和所有媒體資料。在一樓及二樓面向中央廣場的露台亦會加裝玻璃幕牆以改善隔音和空調。

我們明白封閉主入口、主樓梯和其它工程將不免對讀者造成滋擾，圖書館及物業處會盡力於工程期間減少對讀者的影響。如有不便之處，希望各位見諒。有關是項工程以及館藏遷移的詳情，歡迎致電29486653聯絡圖書館諮詢服務台。圖書館網站上(<http://www.lib.ied.edu.hk/info/about/spatial.html>)亦有介紹工程的重點與各施工階段的詳細資料。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
3 June 2015